
Aan College van B en W te Zwolle
Van Fractie SP, Tjitske Siderius
Onderwerp vertrekregeling directeur Wezo
Datum 14 september 2008

Geacht college,

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens de SP 
vragen stellen over de vertrekregeling van de directeur van de Wezo.

Inleiding
De fractie van de SP wil graag inzicht in de vertrekregeling van de voormalig directeur van de sociale 
werkvoorziening. Bij navraag bij het ambtelijk apparaat kreeg de SP de volgende reactie:

'De vorm en inhoud van de arbeidsovereenkomst met de directeur van de Wezo Groep NV is een 
aangelegenheid van de Raad van Commissarissen van het bedrijf. Onafhankelijkheid is één van de  
redenen waarom indertijd ook de gemeente Zwolle gekozen heeft voor een verzelfstandiging van  
het Wezo-bedrijf. Of en zo ja met welke inhoud er een vertrekregeling met de vertrekkende directeur  
is overeengekomen is niet een vraag die door of namens het college van B&W kan of hoeft te  
worden beantwoord. 
Los van de formele verhoudingen kan voorts ook gesteld worden dat wanneer er een vertrekregeling  
zou zijn afgesproken, deze met het oog op bedrijfsvoering, concurrentie en privacy uiteraard zonder  
meer als vertrouwelijk dient te worden beschouwd'. 

Maar, de wet sociale werkvoorziening (Wsw) is per 1 januari 2008 herzien. Belangrijk punt in de 
herziene  wet  is  dat  de  gemeente  verantwoordelijk  is  voor  de  uitvoering  van  de  Wsw.   Dat 
betekent dat de gemeente verantwoordelijk is geworden voor het wachtlijstbeheer, betrekken van 
reguliere  werkgevers,  maar  ook  voor  bijvoorbeeld  de  financiële  opgave  van  de  sociale 
werkvoorziening. De gemeente moet dus inzicht hebben in de financiële positie van de sociale 
werkvoorziening. 
Daarnaast is de SP van mening dat de gemeenteraad het hoogste orgaan is van de gemeente 
Zwolle.  Zij  neemt  alle  belangrijke  beslissingen  onder  andere  over  de  verdeling  van 
gemeenschapsgeld. Het is dus vreemd dat het college van B&W een raadsfractie geen inzicht wil 
geven in de financiële positie op een bepaald terrein (ook niet vertrouwelijk). Een raadslid moet 
de uitgave van overheidsgeld kunnen controleren en moet dus toegang krijgen tot en inzicht in 
de benodigde gegevens.

Dit brengt ons bij de volgende vragen:
1. Is de wethouder met de SP van mening dat de gemeenteraad beslissingen neemt over de 

verdeling van het gemeenschapsgeld en dus inzicht moet hebben in de financiële positie op 
de verschillende beleidsterreinen? Zo nee,  waarom niet?  Zo ja,  waarom krijgt  de SP geen 
inzicht in de financiële gegevens waar zij om vraagt?

2. Is de wethouder met de SP van mening dat de Wet sociale werkvoorziening per 1 januari 2008 
is  herzien  en  dat  daarmee  de  verantwoordelijkheid  van  de  uitvoering  (incl.  de  financiële 



uitvoering) bij de gemeente ligt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, rechtvaardigt dit de vraag van de 
fractie van de SP over inzicht in de vertrekregeling van de directeur van de Wezo?

3. Is  de  wethouder  bereidt  de  vertrekregeling  van  de  directeur  van  de  Wezo  aan  de 
gemeenteraad (eventueel  in vertrouwelijkheid) te verstrekken? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wanneer en hoe?

Met vriendelijke groet,

Namens de SP-fractie;
Tjitske Siderius


